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Abstract (en)
The handle element (5) has a strip (4) that is fixed at a front side (3) of a front plate (2). A handle is provided with a handle section and a fixing
section. The handle section is protruded at a front side of the front plate. The fixing section is fixed at the strip. The fixing section is arranged
between the strip and the front side of the front plate. A groove is milled at the front side of the front plate in section wise manner.

Abstract (de)
Ein Griffelement (5) für eine Frontplatte (2) für Möbel, insbesondere für Küchen, mit einer Leiste (4), die an einer Stirnseite einer Frontplatte
(2) festlegbar ist, und einem Griff der einen an einer Vorderseite der Frontplatte (2) hervorstehenden Griffabschnitt (17) und mindestens einen
Befestigungsabschnitt (12) aufweist, wobei der mindestens eine Befestigungsabschnitt (12) an der Leiste (4) festgelegt ist.
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